
nasze sprawy    Widok ze Skarpy

Pralnie i suszarnie w budynkach

Pawilon Maciej przy  

ul. Konstytucji 3-go Maja to 

handlowe centrum osiedla. 

W pawilonie i na przyle-

gającym do niego targo-

wisku działają dziesiątki 

firm, sklepów i punktów 

usługowych. To jedno z 

ulubionych miejsc robienia 

zakupów przez naszych 

mieszkańców. 

Kto opiekuje się 
pralniami i suszarniami w 
naszych blokach? - pytają  
Mieszkańcy.

O odpowiedź poprosiliśmy Wal-
demar Reksa z działu administra-
cyjnego SM Na Skarpie:
 - Prawie wszystkie  pralnie i su-
szarnie na terenie osiedla zostały 
przekazane osobom, które zgło-

siły się do nas z propozycją ob-
jęcia opieki nad obiektami i zło-
żyły w tej sprawie w  Spółdzielni 
odpowiednie pismo. Najczęściej 
są to grupy zainteresowanych 
mieszkańców. W  pomieszcze-
niach zakładany jest wówczas 
liczni energii i zużycia wody, za 
media płacą wówczas wyłącznie 
te osoby, którym Spółdzielnia po-
wierzyła nadzór. Jeśli ktoś chce 
dołączyć się do grupy użytkow-

ników, może również wystąpić 
z pismem do Spółdzielni. Prze-
kazanie pomieszczeń lokatorom 
wyeliminowało przypadki, gdy 
były one wszystkich i niczyje. 
Mieszkańcy , którzy korzystają z 
pralni i suszarni i mają nad nimi 
nadzór, jednocześnie o nie dba-
ją. Nie chcieliśmy też, aby pral-
nie stały się pomieszczeniami, 
w których przebywa nieletnia 
młodzież, bez kontroli. Zdarzało 

się w przeszłości, że pod pozo-
rem istnienia „siłowni”, powsta-
wało miejsce schadzek i picia 
alkoholu. Dlatego powierzamy 
opiekę nad obiektami wyłącznie 
osobom dorosłym, które zgłoszą 
się do nas z odpowiednim wnio-
skiem. 
W administracji można oczywi-
ście uzyskać informację, kto ma 
klucze do danej suszarni i pralni, i 
jak z niej skorzystać. 

Tak było, a tak jest teraz

Wyjaśnienie
 
W wyniku pomyłki w składzie graficz-
nym, do poprzedniego numeru naszej 
gazety wkradł się błąd. W wywiadzie 
z odchodzącym na emeryturę wicepre-
zesem SM Na Skarpie Janem Zagór-
skim „ucięliśmy” końcówkę rozmowy. 
Za pomyłkę przepraszamy, a poniżej 
raz jeszcze przytaczamy „zgubiony” 
fragment.
- Czego życzyłby pan spółdzielni na 
dalsze lata?
Pracownikom SM Na Skarpie i człon-
kom rady nadzorczej życzę zachowania 
w dalszym ciągu świadomości pełnie-
nia służebnej roli wobec społeczności 
naszego osiedla. Mieszkańcom,  by 
osiedle w dalszym ciągu zmieniało się 
na coraz piękniejsze, a życie tutaj da-
wało mnóstwo satysfakcji.


